
Svar på spørsmål om trafikksikkerhetsplan 
Spørreskjema ble besvart enkeltvis av de 6 representantene i ungdomsrådet 
 
Hvordan tenker dere skolene kan og bør 
bruke Nullvisjonen? (Risør har blitt med i 
Nullvisjonen Agder fra i 
år: www.nullvisjonen-agder.no) med i N 

• Jeg tenker det er smart med litt praktisk 
undervisnings, ikke bare inne i klasserom, 
men også ute. 

• At de er mer på grunnskolene 
• Foredrag og demonstrasjoner 
• Nullvisjonen byrde brukes mer på evt 

barne og ungdomskole med lignende 
opplegg til det de har gjort på risør vgs 
ettersom vi la merke til at bussturen neste 
dag så var det veldig mange fler som 
brukte belte og ikke minst brukte det 
ordentlig 

• Foredrag med de «aktivitetene» med bil 
og bråstopp, både på vgs og i 
ungdomsskolen. Også til og med i 
barneskolen for å informere de yngre. 

• Risør Kommune burde ha opplegg og 
dager hvor skolene blir informert om 
Nullvisjonen, gjennom foredrag og 
aktiviteter gjennomført av de i 
Nullvisjonen. 

 
 

Er det andre kampanjer/ 
undervisningsopplegg dere ønsker mer 
av på skolen? Og hvilket trinn tenker 
dere det eventuelt er mest aktuelt for? 

• praktisk undervisning, jeg tenkere i 
hovedsak ungdomsskole og vgs, barne 
skolen har ikke så stort behov. 

• Kommer ikke på noen opplegg men 
tenker det er mest aktuelt for 10. trinn og 
vgs 

• Det er mest aktuelt for 10. trinn, men 
hadde ikke gjort noe for de andre trinna 
heller 

• Mer opplæring om alkohol og rus for å 
skinne et lys på hva slags effekter det kan 
ha og holde undervisningen rent 
fordomsløst og bare objektiv 

• Tror det er viktig med trafikkundervisning 
fra 5 trinn-vgs. 

• Det er aktuelt med undervisningsopplegg 
rundt faren med å kjøre sykkel, moped og 
motordrevet framkomstmiddel. Dette er 
aktuelt for alle trinn. Sykkelsikkhetskurs 
osv for grunnskolen og motorisert for 
ungdomskolen. 

 

http://www.nullvisjonen-agder.no/


 
Av fysiske tiltak prioriterer 
Trafikksikkerhetsplanen skolevei. Er det 
forhold langs skoleveien som vi bør 
forbedre? Beskriv hva og hvor. (For 
eksempel: gang- og sykkelveier, fortau 

• Vi trenger et eller fler bussskur ved 
toppen av grønningbakken. der søndled 
elvene blir sluppet av. 

• Brøyting av gang- og sykkelveier 
• Sånn jeg ser det fra bussen, ser det meste 

greit ut, men jeg er veldig for busskur ved 
ungdomsskolen 

• Ikke noe som jeg kommer på 
• Mange av sykkelstativene er i dårlig stand 

både på barneskolen og ungdomsskolen i 
Risør. 

 
 

Ungdomsrådet har i tidligere møter tatt 
opp at de ønsker buss-skur ved Risør 
barneskole og større buss-skur ved 
Frydendal. Dette er fylkeskommunens 
ansvar, og kommunen kan sende inn 
disse ønskene til fylkeskommunen. Er 
det andre steder dere mener det burde 
vært buss-skur? Hvor? 

• toppen av grønningbakken, på andre sia 
av alex 

• Nei de forslagene som allerede har 
kommet inn er det eneste jeg kan tenke 
meg 

• Det viktigste er nok å få et buss-skur ved 
Frydendal (ungdomssskolen). 

 

Har dere andre innspill til 
trafikksikkerhetsarbeidet i Risør? 

• bedre gatelykter 
• Nei 
• Økt oppmerksomhet på belte 
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